

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၁၂)ရပ်

- ၁။ နိုင်ငံရေး
 - (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့်ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ် စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
 - (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
 - (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒ ကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲ နေထိုင်ရေး“မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
 - (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။
- ၂။ စီးပွားရေး
 - (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
 - (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
 - (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက် ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စား စီးပွားရေးလုပ်ငန်း(MSME)များကို ရေရှည် အာမခံချက်ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- ၃။ လူမှုရေး
 - (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စု စိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
 - (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာ များကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကို အခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရေး။
 - (ဂ) နိုင်ငံ၏ အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာ အောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာ သည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
 - (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တည်ဆောက် ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေး ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

❖ မည်သည့်အစိုးရ၊ မည်သည့် ခေတ်ပင်ဖြစ်စေ တပ်မတော် အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်ကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်သူ Guardian အနေဖြင့် တည်ရှိနေမည် ဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၂ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၃ ရက်နေ့တွင် မြစ်ကြီးနားတပ်နယ်မှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

မွေးရာပါခါးရိုးကောက်သောလူနာများနှင့် ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသမှုများကို အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီးများတွင် အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၆

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကုသရေးဦးစီးဌာန အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်) ကျောရိုးပိုင်း ဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဆောင်တွင် အရိုးရောဂါအထူးကု ဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)မှ ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာ ခွဲစိတ် အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသော ဒေါက်တာ သိန်းအောင်ကျော်၊ ဒေါက်တာရှိန်မြင့်ဟန်၊ အထူးကု ဆရာဝန်များဖြစ်ကြသော ဒေါက်တာနိုင်လင်းဦး၊ ဒေါက်တာ ကျော်လင်းလင်းတို့နှင့် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ Swiss Spine Foundation မှ ကျောရိုးခွဲစိတ်ဆရာဝန် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာကံမင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ ဇွန် ၁၂ ရက် မှ ၁၆ ရက်အထိ မွေးရာပါ ခါးရိုးကောက်သောရောဂါ (Scoliosis) လူနာ ၁၂ ဦးကို ခါးရိုးပြန်လည်တည်မတ် ကုသခြင်း(Pedicle Screws and Rods Posterior Fixation)ကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ခါးရိုးကောက်သောရောဂါကုသခြင်းများ ကို ခုတင်(၃၀၀)ဆုံ အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး (ရန်ကုန်)တွင် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ☐



အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဆောင်တွင် ခါးရိုးကောက်ရောဂါ လူနာ အမှတ်(၁)ကို ခွဲစိတ်ကုသမှုမပြုမီနှင့် ခွဲစိတ်ကုသပြီး မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံကို တွေ့ရစဉ်။

ယနေ့ ဖတ်စရာ

တရားမဝင်သစ်မျိုးစုံ၊ စားသောက်ကုန်၊ လူသုံးကုန်၊ စက်မှုကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများနှင့် မော်တော်ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

စာမျက်နှာ » ၁၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးဝမြို့နယ်ရှိ ဆင်အိုင်မကျေးရွာအား PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများက မီးရှို့ဖျက်ဆီး ခဲ့မှုကြောင့် စာသင်ကျောင်း တစ်ကျောင်း အပါအဝင် လူနေအိမ် ၆၅ လုံး မီးလောင် ပျက်စီးဆုံးရှုံး၊ အပြစ်မဲ့ အရပ်သားပြည်သူ တစ်ဦး သေဆုံး၊ တစ်ဦး ဒဏ်ရာရရှိ

စာမျက်နှာ » ၁၅

MNL ပြိုင်ပွဲတွင် မဟာယူနိုက်တက်အသင်း နိုင်ပွဲရယူ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၆

၂၀၂၃ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၁၂) ဒုတိယနေ့ကို ဇူလိုင် ၁၆ ရက်က သုဝဏ္ဏတွင်း၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ မဟာ ယူနိုက်တက်အသင်းက ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုး ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

မျှော်လင့်ချက်ရှိလာ

ရာသီဝက်အပြောင်းအရွှေ့ကာလတွင် ကစားသမားသစ်များ ခေါ်ယူအားဖြည့်ထားသည့် နှစ်သင်း ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံခြင်းဖြစ်ပြီး မဟာယူနိုက်တက်အသင်းက နိုင်ပွဲရယူနိုင်ခဲ့သည်။ မဟာယူနိုက်တက် အသင်းသည် ယခုပွဲအနိုင်ရခဲ့သဖြင့် အမှတ်ပေးဇယား အဆင့်(၃)နေရာ အထိ မျှော်လင့်ချက်ရှိလာခဲ့သည်။ ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းမှာမူ ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့သဖြင့် အမှတ်ပေးဇယားအလယ်နားတွင်သာ ဆက်လက် ရပ်တည်နေသည်။ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ☐

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းယှဉ်ပြိုင်မည့် ၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲ မဲခွဲပွဲ ဇူလိုင် ၂၇ ရက်တွင် ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၆

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် ၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲ မဲခွဲပွဲကို ဇူလိုင် ၂၇ ရက်တွင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆင့်များခွဲ၍ ပြုလုပ်သွားမည်

၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲ၏ အာရှဇုန်ခြေစစ်ပွဲများကို အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က စီစဉ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အဆင့် များခွဲ၍ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်၏ သတ်မှတ်ချက်အရ ဇူလိုင်လအတွက် ထုတ်ပြန်သည့် ကမ္ဘာ့ အဆင့်သတ်မှတ်ချက်တွင် အဆင့်အနိမ့်ဆုံး ၁၈ သင်းမှာ ပထမအဆင့်မှ စတင်ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး အနိုင်ရသည့် ကိုးသင်းမှာ ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲသို့ တက်ရောက်ခွင့်ရ မည်ဖြစ်သည်။

ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲတွင် တိုက်ရိုက်ကစားခွင့်ရသည့် ၂၇ သင်း၊ ပထမအဆင့်မှ တက်ရောက်လာသည့် ကိုးသင်း စုစုပေါင်း ၃၆ သင်းမှာ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ ☐



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း ကစားသမားများကို တွေ့ရစဉ်။



အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဆောင်တွင် ခါးရိုးကောက်ရောဂါ လူနာအမှတ်(၂)ကို ခွဲစိတ်ကုသမှုမပြုမီနှင့် ခွဲစိတ်ကုသပြီး မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံကို တွေ့ရစဉ်။

အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဆောင်တွင် ခါးရိုးကောက်ရောဂါ လူနာအမှတ်(၄)ကို ခွဲစိတ်ကုသမှုမပြုမီနှင့် ခွဲစိတ်ကုသပြီး မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံကို တွေ့ရစဉ်။

ကျောဖုံးမှ ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသဆောင်မှ ကျောရိုးခွဲစိတ် အထူးကုဆရာဝန်များကိုယ်တိုင် လုပ်ဆောင်၍ လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံခြားမှ ကျွမ်းကျင်သောကျောရိုးခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်များကို ဖိတ်ခေါ်၍ လည်းကောင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ၂၀၀၅ ခုနှစ်မှစ၍ တစ်နှစ်လျှင် ပျမ်းမျှ ၁၂ ဦးခန့် ခွဲစိတ်ကုသပေးခဲ့ပြီး ယနေ့အထိ စုစုပေါင်း ခါးရိုးကောက်သော ရောဂါလူနာ ၂၀၀ ကျော်ကို အောင်မြင်စွာခွဲစိတ်ကုသပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံသား ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများနှင့် Swiss Spine Foundation တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်၍ နည်းပညာရပ်များ ဖလှယ်နိုင်မှုမှတစ်ဆင့် ခက်ခဲသောကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာရောဂါများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအောင်မြင်စွာ ခွဲစိတ်ကုသပေးနိုင်ခြင်းနှင့် ကျောရိုးခွဲစိတ်ကုသမှု နည်းစနစ်နှင့် အသိပညာများ အစဉ်အမြဲဖြိုးတိုးတက်စေခြင်းတို့ကို ရရှိစေမည်ဖြစ်သည်။

ဆောလျင်စွာကုသမှုခံယူ မွေးရာပါ ခါးရိုးကောက်သောရောဂါ(Scoliosis) ကို ငယ်ရွယ်စဉ်အချိန်တွင် ဆောလျင်စွာကုသမှုခံယူပါက ပိုမို၍ ကျောရိုးကောက်လာခြင်းမဖြစ်နိုင်တော့ဘဲ ကုသမှုခံယူပြီးပါက ပြန်လည်၍ တည့်မတ်နေသောကျောရိုးကြောင့် ငယ်ရွယ်စဉ်အချိန်ကာလများတွင် ရှက်ရှံအားငယ်မှုများ ကင်းဝေးစေပြီး မိမိကိုယ်ကို ယုံကြည်စွာဖြင့် လှုပ်ရှားသွားလာနိုင်စေမည်ဖြစ်ကာ အသက်အရွယ်ကြီးလာသောအခါတွင် ကျောရိုးကျိုးပေါင်းရောဂါဖြစ်ပေါ်လာစေမှုမှ သက်သာစေမည်ဖြစ်သည်။

ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသမှုများကို မန္တလေးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးနှင့် အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး(မန္တလေး)တို့တွင်လည်း ပါမောက္ခ/အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများပူးပေါင်း၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး(မန္တလေး)၌ သီးသစ်ကျောရောဂါများ၊ ခါးရိုးကျိုးပေါင်းတက်ရောဂါများ၊ လည်ပင်းရိုးကျိုးပေါင်းတက်ရောဂါများ၊ ခါးရိုးတီဘီရောဂါများကို ကုသပေးလျက်ရှိပြီး မန္တလေးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ ကျောရိုးထိခိုက်ဒဏ်ရာရလူနာများကို ခွဲစိတ်ကုသပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး ကျောရိုးပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဆောင်တွင် ခါးရိုးကောက်ရောဂါ လူနာအမှတ်(၇)ကို ခွဲစိတ်ကုသမှုမပြုမီနှင့် ခွဲစိတ်ကုသပြီး မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံကို တွေ့ရစဉ်။

○ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်မှ အုပ်စုပုံစံဖြင့် ဆက်လက်ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး လေးသင်း ကိုးအုပ်စုခွဲ၍ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အာရှဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်သည် ၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလား ခြေစစ်ပွဲ အာရှဇုန် ပထမအဆင့်နှင့် ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲကို ၂၀၂၇ အာရှဖလားခြေစစ်ပွဲနှင့် တစ်ပေါင်းတည်းကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး တတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲမှာ သီးခြားစီကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

Pot-1 ၌ အင်ဒိုနီးရှား၊ တရုတ်(တိုင်ပေ)၊ မော်လ်ဒိုဗား၊ ယီမင်၊ အာဖဂန်နစ္စတန်၊ စင်ကာပူ၊ မြန်မာ၊ နီပေါ၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ Pot-2 ၌ မကာအို၊ မွန်ဂိုလီးယား၊ ဘူတန်၊ လာအို၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ ဘရူနိုင်း၊ တီမော၊ ပါကစ္စတန်နှင့် မြောက်မာရီယာနာကျွန်းစုအသင်းတို့ ပါဝင်နေသည်။ ပထမအဆင့်ခြေစစ်ပွဲ ပထမအကျော့ပွဲစဉ်များကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်၊ ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်များကို အောက်တိုဘာ ၁၇ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန်လအထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း - ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ - MFF

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံထားခြင်းဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်မှုနှင့် ပြင်းထန်မှုတို့ကို လျော့နည်းစေနိုင်ခြင်း (အထူးအားဖြင့် နာတာရှည်ရောဂါ ခံစားနေရသူများနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ)၊ ရောဂါ၏ နောက်ဆက်တွဲပြဿနာဖြစ်သည့် ကိုယ်တွင်းအင်္ဂါများ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုမှသည် အသက်အန္တရာယ် ဆုံးရှုံးမှုဖြစ်သည်အထိ ဖြစ်ပေါ်ခြင်းမှ လျော့ချနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် အသက်(၅)နှစ်နှင့် အထက်ရှိသော ပြည်သူလူထုအားလုံးသည် နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနများနှင့်ဆက်သွယ်၍ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး (ပထမအကြိမ်၊ ဒုတိယအကြိမ်နှင့် ထပ်ဆောင်း ကာကွယ်ဆေး)များကို မဖြစ်မနေ သွားရောက်ထိုးနှံပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း ၄၂၄၄ ခု စစ်ဆေးပြီးစီး ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၁၃ ဦး တွေ့ရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါစောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း (၁၆-၇-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ၊ မရှိ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်း ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၁၅-၇-၂၀၂၃) ရက်နေ့၊ ည(၈:၀၀) နာရီမှ (၁၆-၇-၂၀၂၃)ရက်နေ့၊ ည(၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း (၄,၂၄၄)ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ်(၁၃)ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှုရာခိုင်နှုန်းမှာ (၀.၃၁)ရာခိုင်နှုန်းရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမှုနာစုစုပေါင်း (၁၀,၉၅၂,၁၂၁) ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၆၄၀,၈၆၆)ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများအား နေအိမ်တွင်သီးခြားထားရှိခြင်းနှင့် ဆေးရုံများတွင် သီးခြားထားရှိကုသပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယနေ့တွင် ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ (၁)ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသူ စုစုပေါင်း (၆၁၉,၆၈၅) ဦး ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူမရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူစုစုပေါင်း (၁၉,၄၉၄) ဦး ရှိပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

□ MNL ပြိုင်ပွဲမှ ယခုပွဲအတွက် အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို မဟာယူနိုက်တက်အသင်းမှ သက်နိုင်က ရရှိသည်။ ယခုပွဲအပြီးတွင် မဟာယူနိုက်တက်အသင်းက ၁၂ ပွဲကစား ရမှတ် ၁၇ မှတ်၊ ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းက ၁၂ ပွဲကစား ရမှတ် ၁၃ မှတ် ရရှိထားသည်။

ပွဲစဉ် (၁၂) တတိယနေ့အဖြစ် ဇူလိုင် ၁၇ ရက် (ယနေ့)တွင် သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ဟံသာဝတီအသင်းနှင့် မြဝတီအသင်း၊ YUSC ကွင်း၌ အား/ကာသိပွဲအသင်းနှင့် လက်ရှိချန်ပီယံ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ကိုညီလေး

မြစ်ရေကြီးခြင်းသတိပေးချက်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၆

ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ခန္တီးမြို့တွင် ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် နှစ်ပေခန့်တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်။

ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ဟုမ္မလင်းမြို့တွင် ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် တစ်လက်မခန့်တွင် ရောက်ရှိနေသည်။ အဆိုပါမြစ်ရေသည် နောက်တစ်ရက်အတွင်း ပေဝက်ခန့်မြင့်တက်လာနိုင်ပြီး ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်ရောက်ရှိနိုင်သည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ခန္တီးမြို့နယ်နှင့် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်များအတွင်းရှိ မြစ်ကမ်းအနီးနှင့် မြေခိုပိုင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် အထူးသတိပြုနေထိုင်ကြပါရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။ မိုး/ဇလ